

Title (en)

Packaging means made of flexible material in the form of sacks or bags.

Title (de)

Packmittel aus flexilem Werkstoff in Sack- oder Beutelform.

Title (fr)

Moyen d'emballage en matériau flexible sous forme de sac ou de sachet.

Publication

**EP 0669260 A1 19950830 (DE)**

Application

**EP 94119460 A 19941209**

Priority

DE 9403188 U 19940225

Abstract (en)

The packet has two carrying-handles (5,6) next to the top fastening (2) which form part of the front (3) and back (4) wall of the package and lie flat against their outer surfaces when not in use. The top end fastening is formed by a folded-over part formed by folding over the end of the middle walls (3,4) of the packet. The transverse fold line (20) of the handle (6) belonging to the back wall runs beneath the folded over part parallel to the edge (21) next to it. The front and back walls comprise at least two layers of material (7,8;9,10) the outer layer of which forms the handle by a U-shaped stamped out piece of material, and the inner layer keeps the interior closed.

Abstract (de)

Ein Packmittel aus flexilem Werkstoff in Sack- oder Beutelform hat zwei bügelförmige, um Querfaltlinien (17,20) in eine Gebrauchsstellung hochklappbare Traggriffe (5,6) die an den Kopfendeverschluß (2) des Packmittels angrenzen und unmittelbar von der Vorderwand (3) und der Rückwand (4) des Packmittels gebildet sind, mit deren Außenflächen sie in ihrer Nichtgebrauchsstellung bündig liegen. Der Kopfendeverschluß (2) ist dabei von einem Umschlag durch gemeinsames Umfalten eines Endbereichs der Packmittelwände (3,4) aus der Vorderwand (3) auf die Rückwand (4) gebildet, wobei die Querfaltlinie (20) des der Rückwand (4) zugeordneten Traggriffs (6) unterhalb des Umschlags parallel zu dessen angrenzender Randkante (21) verläuft. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 33/06**

IPC 8 full level

**B65D 33/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 33/065** (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] US 4148431 A 19790410 - LEPISTO J GEORGE
- [A] US 2555844 A 19510605 - DE ROUVILLE EDWARD M

Cited by

EP0900741A1; AT2154U3; ES2296534A1; ES2300215A1; EP2070831A4; US8309192B2; WO2008040826A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR LU NL

DOCDB simple family (publication)

**DE 9403188 U1 19950622**; DE 59400521 D1 19960926; EP 0669260 A1 19950830; EP 0669260 B1 19960821

DOCDB simple family (application)

**DE 9403188 U 19940225**; DE 59400521 T 19941209; EP 94119460 A 19941209